
Zápis z členské schůze konané 7.8.2004 v Brně 
 
Schválení programu členské schůze: 
- Volba sčítače hlasů, návrhové komise, ověřovatele zápisu 
- Zpráva jednatele klubu 
- Zpráva poradce chovu 
- Zpráva komisaře pro sportovní a pracovní využití BC 
- Zpráva KRK 
- Změna pokladní 
- Změna adresy BCCCZ 
- Informace o novém klubu pod ISDS 
- Udělení titulů Klubový šampion 
- Diskuse 
 
1.) Sčítačem hlasů byla zvolena pí Stanislava Balogová plným počtem hlasů. 
Návrhová komise ve složení Iveta Matzenauerová a Radana Píšťková byly taktéž schváleny 
plným počtem hlasů. Ověřovatelem zápisu byl plným počtem hlasů zvolen pan Radko 
Loučka. 
2.) Šárka Barcalová přednesla zprávu jednatele klubu. 
3.) Nikol Hanačíková přednesla zprávu poradce chovu. 
4.) Ivo Bartek přednesl zprávu Komisaře pro sportovní a pracovní využití BC 
5.) Tomáš Lerl přednesl zprávu KRK. 
6.) Předseda klubu informoval o nutnosti změny pokladní. Novou pokladní se místo paní 
Lenky Kernerové stává paní Radana Píšťková. Byla schválena plným počtem platných hlasů. 
7.) Předseda klubu informoval, že bude nutné změnit adresu klubu. Nadále není možné aby 
měl klub stejnou adresu jako sekretariát ČMKU. Jsou z toho jen problémy. Nová adresa vyjde 
v platnost po odsouhlasení příslušné změny stanov na příští členské schůzi.  
Nová adresa: Na záhonech 54/835, 141 00 Praha 4 
8.) Předseda informoval členskou schůzi o vzniku nového klubu pro BC pod ISDS a uvedl na 
pravou míru informace, které rozšiřuje pan Hrdlička. 
9.) Klub udělil tituly Klubových šampionů psům: 
10.) Diskuse 
V diskusi se členská schůze usnesla, že klub BCCCZ bude nadále apelovat na ČMKU ohledně 
podmínek vydání tzv. „Malého“ a „Velkého“ certifikátu. 
Klub bude požadovat stejné podmínky jaké mají jiná plemena a navíc ještě zkoušky z pasení. 
Nikol Hanačíková informovala, že klub již zažádal  o to, aby zkouška ZPOP byla uznána na 
Mezinárodní („Velký“) certifikát 
 
Zapsala: Iveta Matzenauerová 
 
Ověřil: Radko Loučka 
 
 


